
Posudek školitele na magisterskou práci Luboše Dufka

Téma práce Luboše Dufka zaměřené na habitatové modelování dvou druhů bělořitů s následným

návrhem ochrany prostředí jejich výskytu je dle mého názoru slibné téma, kterého se dle mého

názoru Luboš zhostil velmi kvalitně. Slibnost tématu navíc podporuje fakt, že pro danou oblast je

k dispozici celá řada dat, která byla vytvořena v rámci jiných výzkumných aktivit v oblasti Altaje. Na

práci Luboše oceňuji jeho velkou znalost geoinformatiky, kdy nebylo zapotřebí jej v tomto směru

nijak doučovat a všechny analýzy a zpracování dat prováděl naprosto samostatně. Dále velmi oceňuji

efektivitu spolupráce, kdy na konzultace přicházel s jasně formulovanými konkrétními dotazy, které

bylo možné na místě řešit. Rovněž textovou část posílal Luboš k okomentování průběžně a tak se

vývoj práce nedostával do časového presu. Je sice pravdou, že práce je odevzdána s určitým časovým

zpožděním vzhledem k počátku studia, zde však jako školitel mohu prohlásit, že tato prodleva nemá

příčin v Lubošově nedbalosti nebo pomalosti. Na tomto místě ještě musím zmínit, že jsem nemohl

Lubošovi poskytnout odborné zázemí v oblasti ornitologie, ze sledování jeho práce však věřím, že se

v této oblasti samostatně propracoval k dobrým výsledkům.

Celkovou činnost Luboše na jeho magisterské práci hodnotím velmi pozitivně.
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